

美和科技大學機構典藏授權同意書

MU Digital Repository Authorization Letter

茲同意美和科技大學圖書館依圖書館法、著作權法規定將本人之_____

_____ (著作標題)

著作內容(含相關資料)進行典藏,並可因典藏之非營利目的進行必要之數位化及重製。

I, _____, hereby authorize Library of MU to gain access my work_____

(work's title) for repository. The library can digitize and reform the works and the related data based on Library Law and Copyright Law of R.O.C..

本校得以公開摘要,並請授權人勾選授權公開全文年限(請勾選一項):

Please open abstract, check the license and the scope of publication (select one):

- 立即公開全文 (Immediate open full-text)
- 一年後公開全文 (Open full-text for access after one years)
- 二年後公開全文 (Open full-text for access after two years)
- 三年後公開全文 (Open full-text for access after three years)
- 不公開,僅典藏全文,請勾選下列選項

(For repository within the library, please select following option)

暫緩公開全文之理由 (Reasons of not opening full-text):

- 申請專利 (For Applying Intellectual Property)
- 另行投稿的特殊考量 (Submission considered)
- 產學合作涉及營業秘密的保護 (Involved in the protection of industry secrets)
- 已簽「專屬授權」(Exclusive signed)
- 其它 (others)

請說明(Please explain) _____

Author/Authors

簽名(Signature): _____

(請親筆正楷簽名,作者為兩人以上時,共同作者皆需簽名)

(Please sign handwritten in block letters, authored by two or more, the co-author who must sign)

日期(Date): _____年(Year) _____月(Month) _____日(Date)